



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 43
Number / numéro 12
December / décembre 2017**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the Manitoba Government Telephone Directory, available for purchase from Statutory Publications.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:
Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental (Manitoba Government Telephone Directory) qu'il est possible de se procurer aux Publications officielles.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

CURRENT EDITION: Volume 146, number 48-52 (December 2-30) ; Volume 147, number 1 (January 6, 2018)

* Regulations of Manitoba = Règlements du Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016.

* Statutes of Manitoba = Lois du Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016.

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 3rd session)

5. The Public Interest Disclosure (Whistleblower Protection) Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les divulgations faites dans l'intérêt public (protection des divulgateurs d'actes répréhensibles)

6. The Public Sector Compensation Disclosure Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la divulgation de la rémunération dans le secteur public.

7. The Sustainable Watersheds Act (Various Acts Amended) = Loi sur les bassins hydrographiques durables (modification de diverses dispositions législatives)

8. The Government Notices Modernization Act (Various Acts Amended) = Loi sur la modernisation de la publication des avis du gouvernement (modification de diverses lois)

9. The Community Child Care Standards Amendment Act (Enhanced Powers Respecting Governance and Accountability) = Loi modifiant la Loi sur la garde d'enfants (pouvoirs accrus en matière de gestion et d'obligation redditionnelle)

10. The Boards, Committees, Councils and Commissions Streamlining Act (Various Acts Amended or Repealed) = Loi sur la simplification des conseils, des comités et des commissions (modification ou abrogation de diverses lois)

11. The Safe and Responsible Retailing of Cannabis Act (Liquor and Gaming Control Act and Manitoba Liquor and Lotteries Corporation Act Amended) = Loi sur la vente au détail responsable et sécuritaire du cannabis (modification de la Loi sur la réglementation des alcools et des jeux et de la Loi sur la Société manitobaine des alcools et des loteries)

New Private Members` Bills (41st Legislature 3rd session)

200. The Planning Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur l'aménagement du territoire.

203. The Insurance Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les assurances.

204. The Electoral Divisions Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les circonscriptions électorales.

206. The Brookside Cemetery Recognition Act = Loi sur la désignation du cimetière Brookside.

207. The Legal Profession Amendment Act (Queen's Counsel Appointments) = Loi modifiant la Loi sur la profession d'avocat (nomination de conseillers de la Reine)

208. The Conflict of Interest Act = Loi sur les conflits d'intérêts.

209. The Gift of Life Act (Human Tissue Gift Act Amended) = Loi sur le don de la vie (modification de la Loi sur les dons de tissus humains)

210. The Manitoba Public Insurance Corporation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance publique du Manitoba.

211. The Employment Standards Code Amendment Act = Loi modifiant le Code des normes d'emploi.

212. The Invasive Species Awareness Week Act = Loi sur la Semaine de sensibilisation aux espèces envahissantes.

[Index page for 41st Legislature, 3rd session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 3e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-

Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.

CURRENT EDITION: Volume 71, number 7-12B (November 29-December 7, 2017)
41st Legislature, 3rd session

[Index page for 41st Legislature, 3rd session](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -

Frequency: Daily during session.

CURRENT EDITION: number 10-12 (December 5-7, 2017) 41st Legislature, 3rd session

[Index page for all papers available online](#)

[Le plus récent feuilleton et avis](#)

Standing Committees / Comités Permanents

[Index page listing all committees available online](#)

Standing Committee on Public Accounts.

Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Public Accounts, 1973-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 71, number 1 (December 19, 2017)

Standing Committee on Social and Economic Development.
Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Social and Economic Development,
2003-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 71, number 1 (December 4, 2017)

ASSINIBOINE COMMUNITY COLLEGE / COLLÈGE COMMUNAUTAIRE ASSINIBOINE

Annual report, Assiniboine Community College.

Brandon, Manitoba: Assiniboine Community College, 1994-

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 17, 41st Legislature, 3rd session,
2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

BRANDON UNIVERSITY / UNIVERSITÉ DU BRANDON

Annual financial report of Brandon University.

Brandon, Manitoba: Brandon University, 1968-

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 12, 41st Legislature, 3rd session
2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

School Programs Division / Division des programmes scolaires

Les années intermédiaires au Manitoba: de la 5e à la 8e année, les élèves au centre.
Winnipeg, Manitoba: Éducation et de la formation Manitoba, Division des programmes
scolaires, 2017.

8 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Middle years education in Manitoba: grades 5 to 8
students at the centre.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du
Manitoba](#)

Middle years education in Manitoba: grades 5 to 8 students at the centre.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, School Programs Division,
2017.

8 pages.

Also published in French under title: Les années intermédiaires au Manitoba: de la 5e
à la 8e année, les élèves au centre.

[Document in English archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FAMILIES / FAMILLES

Examen des dispositions législatives en matière de protection de l'enfance: guide de discussion.

Winnipeg, Manitoba: Familles Manitoba, 2017.

19 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Review of child welfare legislation in Manitoba: discussion guide.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Review of child welfare legislation in Manitoba: discussion guide.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Families, 2017.

17 pages.

Also published in French under title: Examen des dispositions législatives en matière de protection de l'enfance: guide de discussion.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FINANCE / FINANCES

Section 20 of The Public Officers Act, Province of Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1996-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2017 (Sessional paper 10, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES ÂÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Wait Times Reduction Task Force: final report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2017.

xiv, 358 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 1992-

Frequency: Updated by bulletins.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Bulletin 96.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

INFRASTRUCTURE / INFRASTRUCTURE

Fall conditions report.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure, 2017-
Frequency: Annual.
Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Consumer Protection Office / Office de la protection du consommateur

Introducing Manitoba's new home warranty protection and the new home registry.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, Consumer Protection Office, 2017.
1 folded sheet.

Also published in French under title: Présentation de la garanties des maisons neuves et du registre des maisons neuves du Manitoba.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Présentation de la garanties des maisons neuves et du registre des maisons neuves du Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Justice Manitoba, Office de la protection du consommateur, 2017.

1 feuille pliée.

Aussi publié en anglais sous le titre: Introducing Manitoba's new home warranty protection and the new home registry.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Labour force statistics report.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, includes Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

CURRENT EDITION: November 2017.

Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2012-
Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, included with Labour force statistics report.

CURRENT EDITION: November 2017.

MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES MUNICIPALITÉS

Community Places Program grant approvals.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Municipal Relations, 2017-
Frequency: Annual.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Hometown Manitoba approved projects.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Municipal Relations, 2017-
Frequency: Annual.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Neighbourhoods alive! projects approved.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Municipal Relations, 2017-
Frequency: Annual.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Partner 4 growth approved projects list.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Municipal Relations, 2017-
Frequency: Annual.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Manitoba Ombudsnews.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2006-
Frequency: Quarterly.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017-4.

Also published in French under title: Manitoba Ombudsnouvelles.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnouvelles.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2006-

Fréquence: Trimestriel.

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2017-4.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Ombudsnews.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2015-0200, Manitoba Jobs and the Economy - Employment and Income Assistance.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

6 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2015-0233, City of Winnipeg - Assessment and Taxation.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2016.

9 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2016-0168, Rural Municipality of De Salaberry.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

3 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2016-0180, Rural Municipality of Riding Mountain West.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

9 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2016-0214, City of Winnipeg - Winnipeg Police Service.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

9 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2016-0250, City of Winnipeg - Planning, Property and Development.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
6 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2016-0316, City of Brandon - Brandon Police Service.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
7 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0081, Executive Council Office.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
7 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0181, Manitoba Health, Seniors and Active Living.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
8 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0182, Manitoba Finance.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
5 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0209, City of Winnipeg.
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.
7 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0280, Manitoba Public Insurance.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

5 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Personal Health Information Act, case 2014-0500, Manitoba Health, Seniors and Active Living Provincial Drug Program.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

26 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Personal Health Information Act, case 2017-0297, Health care facility.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2017.

5 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

RED RIVER COLLEGE / COLLÈGE RED RIVER

Annual financial report, Red River College.

Winnipeg, Manitoba: Red River College, 1998-

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 14, 41st Legislature, 3rd session, 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Film Classification Board / Commission de classification cinématographique Manitoba

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Film Classification Board, 2016-

CURRENT EDITION: November-December 2017.

Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-
Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: January 2018.

[Information page for Selected New Titles](#)

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

Legal opinion on the constitutionality of the federal carbon pricing benchmark and backstop proposals.

Winnipeg, Manitoba: Government of Manitoba, 2017.

49, 15 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Environmental Approvals / Autorisations environnementales

LMMMR news: news from Environmental Approvals Branch of Manitoba Sustainable Development.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, Environmental Approvals Branch, 2017-

Frequency: Irregular.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Volume 14, issue 1, Winter 2018

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

TRAVEL MANITOBA / VOYAGE MANITOBA

Northern Manitoba tourism strategy.

Winnipeg, Manitoba: Travel Manitoba, 2017.

55 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

UNIVERSITY COLLEGE OF THE NORTH / COLLÈGE UNIVERSITAIRE DU NORD

Annual report, University College of the North.

The Pas, Manitoba: University College of the North, 2005-

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 16, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

UNIVERSITY OF MANITOBA / UNIVERSITÉ DU MANITOBA

Annual report, University of Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: University of Manitoba, 1917-

CURRENT EDITION: 2017 (Sessional paper 11, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

UNIVERSITY OF WINNIPEG / UNIVERSITÉ DU WINNIPEG

Consolidated financial statements, University of Winnipeg.

Winnipeg, Manitoba: University of Winnipeg, 1971-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 13, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

UNIVERSITÉ DE SAINT-BONIFACE

Financial statements.

Winnipeg, Manitoba: Université de Saint-Boniface, 2012-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional paper 15, 41st Legislature, 3rd session 2017/18)